
 Elevrådsmøde torsdag d. 5 september 2024   

Mødested: Campus Bornholm kl. 08.15 -10.15  

 

Dagsorden  

1) Allan  

- Studievejleder, tidligere lærer her ude på Campus. Velkommen til ham  

2) Konstituering  

- Frank fra juni SSA 2024 stillede op som FOA-repræsentant fra 

Elevrådet og er blev valgt inde.  

Der ud over så går AC fra jan SSA 22 går ned, da hun bliver 

færdiguddannet. Tillykke til hende.  

Louise stillede derfor op til VFU/Vældfærdsteknologisk udvalg og blev 

valgt.  

 

Derudover blev der ikke lavet nogle ændringer, det ser derfor 

således ud:  

- Mia fra Juni SSA 23  

Formand  

Fællesforum for SOSU  

Bestyrelsen  

Suppleant LUU  

- Liva fra Jan SSA 22 

Næstformand  

Fest udvalget 

Suppleant i fællesforum for SOSU 

Suppleant i FOA  

- Maja Rosa fra PAU 23  

Referent  



Vældfærdsteknologisk udvalg   

Fællesforum for PAU 

- Louiza fra Juni SSA 23  

Kasserer 

- Louise Jan SSA 23  

LUU  

VFU/Vældfærdsteknologisk udvalg 

- Line PAU 23  

Festudvalget  

Fredagsbar udvalget.  

- Frank Juni SSA 24  

 FOA  

- Bibi fra Jan SSA 24  

PR udvalget  

- Nathalie fra Juni SSA 22 

Biblioteksudvalget 

 

 

2) Samarbejdes forum (Mia)  

- Sygdoms fravær  

Vi taler her om hvordan det bliver registret og vi snakker om hvordan man gør det 

og hvordan vi videre giver det til vores klassekammerater.  

 

- Vi snakker lidt om faktummet om at man skal melde sig rask inden kl. 11.00 til 

næste dag. Det er er dårligt lavet og det kunne være man kunne sænke fraværet 

en smule hvis man ændrede det til et senere tidspunkt. Det bliver dog også 

snakket om at det har været sådan her længe og at man på arbejdes pladsen også 

skal have mulighed for at finde en anden med arbejder i god tid.   

 

- Bonnie er trådt ind som uddannelse leder efter at Linda er stoppet. Vi taler om 

fordele og ulemper og er glade for at have fået Bonnie.  

 



- Vi taler om at Uddannelses Sygeplejerskerne kommer på Campus hver torsdag 

fra 09.30 til 10.15 og der er kæmpe opbagning fra Elevrådet. Vi er glade for 

deres ide om at skulle være mere tilstede.  

 

- Der bliver i elevrådet igen talt om de her 37 timer, eleverne har svært ved at det 

er 37 timer og de mener det er for meget. Allan fortæller om at de (Ham og 

BRK) arbejder på sagen og at han kæmper vores sag. Eleverne fortæller at de 

har svært ved at se sig selv i uddannelsen pga. de 37 timer. Dem som har været 

ude og arbejder før de startede på uddannelsen havde ikke 37 timer.  

 

3) Mail og Instagram 

- Vi har fået lavet en mail elevraad@bhsund.dk, som alle har mulighed for at skrive 

til. Her til har vi planer om at lave en Instagram, vi er blevet enige om, at lave en til 

næste gang. Mia (formanden) laver en til næste gang med nogle opslag på og vi har 

planer om at skulle kaste den ud i verden efter næste møde. Her har hun i sinde at 

tale med Maja fra PAU 23 for at få input til at få PAU uddanneselen ind over så 

fermt de ønsker det.  

 

4) Evt  

- Ledelsen og lærerne ønsker at elevrådet er med til at lave en telefon ordning 

på skolen. Altså nogle retningslinjer for hvordan telefonerne må bruges.  

Her snakker eleverne om at det kan blive svært. Vi har en snak om hvordan man 

bruger telefonen til skole relaterede ting også. Vi bliver bedt om at tænke over 

hvordan vi kan sætte nogle gode regler som kan håndhæves.  

Der bliver her også nævnt det kan blive svært når der er flere 2 sprogene i en klasse 

som burger telefonerne til at oversætte. Dette skaber hurtigt en reaktion i klasse, så 

andre tager telefonen op.  

 Vi støtter i hvert fald som Elevrådet op om at der skal et nyt tiltag til, vi er spændt 

på se hvad der kommer til at ske. Vi tager det op på næste møde og alle er gået i 

tænke boks.  

mailto:elevraad@bhsund.dk


 

- Louises punkt  

Vi snakker om uro’en i ude områderne. Der bliver taget et problem op, om 

gymnasie elverene larmer meget omkring bordene. Der kunne et skilt om at der skal 

være stille hvis andre elever sidder og arbejder. Dette handler især om 

fodboldspillets område.  

Studievejlederne Allan går videre med det.  

 

- Elevrådets møde omlæg fra den 17 oktober til den 31 oktober.  

 

5) Næste møde torsdag 17 oktober 2024  

- Pia (rektor): Organisering Bh-sund 

- Erhvervsskolernes Elevorganisation 

- Instagram  

- Regler til telefoner på Campus  

 

 

 

 

 


